

裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號
Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2024-2025/354 東江供水紀錄片放映會暨香港大學校園探索活動

敬啟者:

今年適逢東江水供港六十周年,南方電影文化基金會與香港大學職員協會擬舉辦紀錄片 放映會,大會誠邀家長和學生參與。家長和學生亦可藉此機會探索香港大學校園。活動詳情 如下:

日期: 5月3日(六) 集合時間: 上午8時30分 集合地點: 本校兩天操場

活動地點: 香港大學明華綜合大樓 T1

名額: 60人

回程交通: 可選擇乘搭旅遊巴(下午12時15分開車)或自行安排

解散地點: 香港大學/本校雨天操場

備註: 1. 學生進入本校校園時須穿著整齊校服;

2. 如學生選擇自行解散,請於解散前通知家長和當天領隊老師;

- 3. 為確保本校資源運用得宜,如家長或同學成功報名後,不論任何原因缺席活動,勢必影響下次參與相關活動的取錄機會;
- 4. 如遇天氣惡劣致教育局宣布停課,活動將會取消。

如有查詢,請致電 2461 1555 與張鎮良主任聯絡。

此致 貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年四月十五日



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號
Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parent Notice 2024-2025/354 Screening of Dongjiang Water Supply Documentary and Campus Exploration Activity at the University of Hong Kong

Dear Parents and Students,

This year marks the 60th anniversary of Dongjiang water supply to Hong Kong. The Southern Film Culture Foundation, in collaboration with the University of Hong Kong Staff Association, is organizing a documentary screening event and cordially invites parents and students to participate. This is also a great opportunity for parents and students to explore the University of Hong Kong campus. The details of the event are as follows:

Date: May 3 (Saturday) **Gathering Time:** 8:30 AM

Gathering Location: Our school's rainy day playground

Activity Location: T1, Ming Wah Complex, The University of Hong Kong

Quota: 60 people

Return Transportation: Option to take a coach (departing at 12:15 PM) or arrange your own

Dismissal Location: The University of Hong Kong / Our school's rainy day playground

Notes:

- 1. Students must wear proper school uniform when entering the school campus.
- 2. If students choose to dismiss themselves, please inform parents and the team leader on the day before leaving.
- 3. To ensure proper use of school resources, if parents or students successfully register but are absent for any reason, it may affect future participation opportunities for related activities.
- 4. If inclement weather leads to the Education Bureau announcing school closures, the event will be canceled.

For any inquiries, please contact Mr. Cheung Chun Leung at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping

Principal